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Številka: 031-0009/2022 
ZAPISNIK 

10. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Sevnica, 
ki je bila dne 14. 10. 2024, ob 19. uri, 

v prostorih KS Sevnica, Glavni trg 19a. 
Prisotni člani sveta:  
Irena Klenovšek, Miran Grubenšek, Tanja Novšak, Stanka Žičkar, Darja Pompe, Bernarda 
Močan, Karmen Radi, Janez Pavlič 
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Odsotni: 
Žan Meke (opr.), Božidar Groboljšek (opr.). 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Stanka Žičkar, predsednica sveta KS Sevnica. 
 
Predsedujoča pozdravi goste in člane sveta ter prične sejo.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Sevnica. Svet KS Sevnica je bil sklepčen.  
 
Predsedujoča prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 9. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 22.4. 2024,  
3.   Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2025, 
4.   Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja, 
5.   Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica, 
6.   Razno. 
 
Sklep: 
Svet soglasno sprejme predlagan dnevi red.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
  

Ad 2 
Pregled sklepov 9. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 22. 4. 2024  
 
Predsedujoča poda zapisnika v obravnavo in potrditev. Člani sveta so zapisnika prejeli kot 
gradivo. Predsednica pregleda sprejete sklepe. 
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Sevnica se je seznanil s vsebino zapisnika 9. redne seje z dne 22. 4. 2024 in 
nanj nima pripomb. V potrjeni obliki bo objavljen na spletni strani KS Sevnica. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
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Ad 3 

Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2025 
 
Gradivo so člani sveta prejeli skupaj z vabilom. Predsednica članom sveta predstavi Sklep o 
višini kvote za financiranje krajevnih skupnosti občine Sevnica za leto 2025 in tabelarični 
prikaz odhodkov. Po sklepu župana pripada KS Sevnica kvota v višini 190.310,04 EUR. 
 
Razprave ni. 
 

Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Sevnica se je na svoji 10. redni seji dne, 14. 10. 2024 seznanil 
s predlogom finančnega načrta za leto 2025 in predlaga Občinskemu svetu Občine 
Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 4 
Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja 

 
Predsednica člane sveta seznani z aktualnimi novicami: 

- Aprila je bil izpeljan javni razpis za sofinanciranje društev. 
- Izpeljana sta bila tudi razpisa za izbor izvajalca za dobavo, prevoz in utrjevanje 

tampona in peska ter izvajalca za globinske sanacije asfaltiranih javnih poti. Pogodbi 
sta v veljavi do 30.11.2024. Sanacije so v fazi zaključevanju. Zaradi motenj pri dobavi 
asfalta, se še čaka izvedba asfaltiranja v Dobju.  

- Na Metnem Vrhu, Pri Leskošku je bila izvedena mulda zaradi odvodnjavanja ob 
nalivih.  

- Na mostu za v Črete se je sanirala udarna jama.  
- Po enem letu in pol aktivnosti je izvedena potrebna sanacija v Krulejevi ulici.  
- Zaključile so se aktivnosti sanacije usada na javni poti proti gradu (nasproti 

parkirišča). 
- Karmen Radi izpostavi nedokončan odprt jašek v Drožanjski ulici nad klavnico, ki 

predstavlja nevarnost za udeležence v prometu. Vezano na tematiko jaškov Miran 
Grubenšek izpostavi glasnost pri prevoznosti čez jašek na lokalni cesti na Cesti na 
grad. Predsednica pove, da so podobne težave tudi v Šmarju in je kljub zamenjavi 
jaška ostala težava.  

- Predsednica pove, da so krajani Drožanjske ulice izpostavili glasnost na igrišču po 
deseti uri. Med člani sveta poteka razprava, ki so mnenja, da je potrebno krajanom 
pomagati. Zadeva je bila obravnavna tudi na Občinskem svetu.  

- S strani Študentskega kluba je bila prejeta zahvala za sodelovanje pri izvedbi dveh 
projektov.  

- Prejeta je bila vloga za kategorizacijo ceste proti Ledina 28. 
- Prejeta je bila vloga s prošnjo za ureditev in asfaltacijo javne poti proti objektu Ledina 

55, katero koristi več uporabnikov.  
- Na pobudo prebivalcev zaselka Zleteče so naročene table z oznako naselja Ledina in 

prometni znak za omejitev hitrosti 40 km/h. 
- Investicija na javni poti Ledina v izmeri cca 500 m1 je zaključena z asfaltacijo, ki je 

bila izvedena 17.9.2024. 
- Predsednica je prejela telefonski klic g. Seničarja iz Orešja s prošnjo po izvedbi 

mulde. Izveden je bil terenski ogled, kjer je bilo ugotovljeno, da želena mulda ne bi 
odpravila odvodnjavanja, bi pa bila potrebna v izmeri vsaj 100 m1. Ob izdelavi mulde 
bi bilo potrebno poseči v nabrežino, ki pa je takšne sestave, da bi lahko poseg sprožil 
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plazove, zato bi bilo potrebno nabrežino zavarovati z opornimi zidovi. Zaenkrat je 
odločeno, da se večji posegi ne opravijo.  

- V nadaljevanju predsednica pove, da bo v finančnem načrtu za leto 2024 ostalo cca 
70.000,00 EUR prostih sredstev,  kar bi verjetno zadostovalo za rekonstrukcijo javne 
poti od vodnega zajetja na Cirju proti Andrejčič, vezano na vlogo g. Suhodolčan, 
katera je naslednja v čakalni vrsti predlaganih ureditev cestne infrastrukture na 
območju KS Sevnica.  Povpraševanje za izvajalca je že v postopku.  

- V proračunskem obdobju 2025 je predvidena asfaltacija do igrišča na Žigrskem Vrhu, 
in v Podgorici (vezano na vlogo Primožič).  

- V novembru se predvidi terenska seja z ogledom izvedenih in predvidenih investicij. 
- Predsednica člane sveta seznani, da je bil s strani Občine Sevnica odobren 

defibrilator na Ledini, ki bo nameščen ob stanovanjski hiši Možič. 
- Na Gornjem Brezovem so se na željo krajanov postavile klopi v financiranju Občine 

Sevnica. KS Sevnica je financirala podložno betonsko ploščo.  
 

 
Ad 5 

Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica 
 
Pobude članov sveta; 

- Urediti jašek na Cesti na grad, 
- Urediti jašek pri NHM 25, 
- V naselju Žigrski Vrh želijo hidrant, 
- Ograja pri zabojnikih (pri Kiwi shopu), 

 
Člani sveta so seznanjeni, da gradnje mostu na Logu še ne bo. Na Glavnem trgu v Sevnici 
so se uredile javne površine s položitvijo tlakovcev (pod kostanji). V prostorih bivše trgovine 
Cenko se bodo urediti prostori za namen fizioterapije. Učenci OŠ Ana Gale so se preselili v 
nove prostore.  

 
Ad 6 

Razno 
 
Predsedujoča se zahvali za udeležbo na seji.  
 
Seja zaključena ob 20.05 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Stanislava Žičkar 
                 Predsednica sveta KS Sevnica 


